
LVF Jaunatnes komisijas sēde Nr. JK-2024-2 

2024.gada 7.februārī, plkst. 11:00 

ZOOM platformā 

 

Piedalās Latvijas Volejbola federācijas (LVF) Jaunatnes komisijas locekļi: Māris VENSBERGS, 

Liene LIBERE, Ingūna VALDMANE, Liene ĶIKUSTE, Gatis OLTE, Inita ŠNEIDERE, Ģirts 

MĀRTIŅSONS 

Pieaicinātie: Sandra BUDKĒVIČA, Kārlis VOLODINS, Edgars ZAIŽENIJS 

Sēdi protokolē: Liene LIBERE 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Reģionālā līga 

2. Itāļu speciālistu viesošanās Latvijā 

3. Dažādi jautājumi 

 

Sēdi atklāj un vada Latvijas Volejbola federācijas (turpmāk tekstā – LVF) Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS.   

 

Par 1.punktu: LVF projektu vadītājs Edgars Zaiženijs : Informē, ka nākamajā sezonā ir plānots  

veidot reģionālo līgu, kas ar laiku būtu kā pamats Nacionālās līgas paplašināšanai. Tas 

reanimētu zemākas raudzes līgu, kas būtu kā 3.līmeņa sacensības zem Nacionālās līgas. Plāns 

ir par 3 reģioniem – Kurzeme, Centrs, Austrumi, ap 6 komandām katrā reģionā, 2 apļu 

turnīrs, sabraukumi pa 2 spēlēm dienā. Tiktu piesaistīti LVF tiesneši, būtu elektroniskais 

protokols, LIVE score, iespējams arī video tiešraides. LVF palīdz rīkot 1/8, ¼ finālus un Final 4.  

LVF Jaunatnes komisijas loceklis Ģirts MĀRTIŅSONS : Jautā par izmaksām šādai līgai un vai 

komandas būtu gatavas maksāt vairāk.  

LVF projektu vadītājs Edgars Zaiženijs : Izsaka priekšlikumu kā vairāk piesaistīt tieši jauniešus 

šai reģionālajai līgai.  

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Ģirts Mārtiņsons, Inita Šneidere, Edgars 

Zaiženijs 

 

Par 2.punktu: LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS : Iepazīstina komisijas 

locekļus ar darba plānu itāļu vizītei Latvijā un sola informēt katru dienu komisijas locekļus 

par aktivitātēm, kuras ir notikušas viņu viesošanās laikā. Plānots itāļiem pastāstīt par šī brīža 



jaunatnes volejbola situāciju Latvijā gan ar reāliem faktiem, gan ar reāliem skaitļiem. Plānots 

iegūt informāciju par federācijas testu Jaunatnes treneriem, par treneru kursu iespējām un 

apmācību, kā arī pieejamajiem metodiskajiem materiāliem un vai tos ir iespējams iegūt un 

iztulkot latviešu valodā. Tiks mēģināts organizēt treniņus tā, lai tos būtu arī iespēja vērot 

video tiešraidē.   

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Liene Ķikuste, Ingūna Valdmane 

 

Par 3.punktu: LVF Jaunatnes komisijas locekle Inita ŠNEIDERE : Aicina domāt par treneru 

uzvedību U-12 vecuma grupās, jo ir vairākkārt pieredzējusi, ka treneri kliedz uz bērniem 

sacensībās. Nepieciešams apspriest apakšējās serves un augšējās piespēles pareizu tehnisku 

izpildījumu.  

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Gatis Olte, Liene Ķikuste, Sandra 

Budkēviča, Ģirts Mārtiņsons, Jorens Janišonis, Liene Libere 

 

Nolēma: Par apakšējo servi vēlreiz izrunāt pēc sezonas beigām, šobrīd atļaut spēlēt, 

galvenais lai nav agresīva apakšējā serve. Par augšējo piespēli – jāvēro nav turēta bumba un 

visiem vajadzētu pieturēties pie noteikumu ievērošanas. 

 

Sakarā ar visu jautājumu izskatīšanu un lēmumu pieņemšanu, LVF Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS  pasludina LVF Jaunatnes komisijas sēdi par slēgtu. 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi vadīja: 

Māris VENSBERGS, 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi protokolēja: 

Liene LIBERE 

LVF Jaunatnes komisijas locekle 


